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Z Á P I S 
o průběhu 2. zasedání Zastupitelstva obce Svinošice, 

konaného dne 22. února 2010 ve Svinošicích 
 
 
 
Starosta Josef Hemzal zahájil 2. zasedání Zastupitelstva obce Svinošice (dále jen „zastupitelstvo 
obce“) v 18.00 hod. a všechny přivítal. 
 
Bod č. 1 
Technický bod 
 
Starosta konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu 
Svinošice a na elektronické vývěsní desce na webových stránkách obce, a to nejméně sedm dní před 
dnem konání zasedání a dále konstatoval, že jsou přítomni všichni členové zastupitelstva, 
zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 
 
Přítomni: Josef Hemzal 
  Vladimíra Antonovičová 
  Michal Vala 
  Tomáš Racek 
  Milan Štěpánek 
 
Zapisovatelem byla jmenována Vladimíra Antonovičová. 
Starosta konstatoval, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 
v zasedací místnosti. 
 
Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu 2. zasedání zastupitelstva obce zastupitele Michala Valu 
Milana Štěpánka. 
 
Usnesení č. 1 
Zastupitelstvo obce Svinošice schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 2. zasedání zastupitelstva 
obce Svinošice zastupitele: Michala Valu a Milana Štěpánka. 
 
Hlasování č. 1: pro:  5 zastupitelů 
  proti:  nikdo 
  zdržel se: nikdo 
 
Starosta přednesl návrh programu zasedání, který byl členy zastupitelstva schválen. 
 
Usnesení č. 2 
Zastupitelstvo obce Svinošice schvaluje následující program zasedání zastupitelstva obce Svinošice: 
 

1) Technický bod (přivítání, jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, schválení 
programu zasedání zastupitelstva obce). 

2) Projednání žádosti na pronájem klubovny v kabinách u hřiště pro EKO-SPORT Dubová 
o.s. 

3) Projednání žádosti o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu obce pro farnost 
Lipůvka v r. 2010. 

4) Projednání příspěvku ZŠ Lipůvka na žáky. 
5) Projednání stavu příprav akcí, konaných u příležitosti výročí 800 let obce. 
6) Projednání a schválení rozpočtového opatření 01/2010 na měsíc únor 2010. 
7) Diskuze a závěr. 
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Hlasování č. 2: pro:  5 zastupitelů 
  proti:  nikdo 
  zdržel se: nikdo 
 
 
Bod č. 2 
Projednání žádosti na pronájem klubovny v kabinách u hřiště pro EKO SPORT Dubová o.s. 
 
Starosta seznámil zastupitele s vyvěšením záměru na využití klubovny v kabinách u hřiště č. p. 151. 
Kromě EKO SPORT Dubová o.s. se nikdo nepřihlásil. 
 
Diskuze: Mimo vysvětlující připomínky se nikdo nepřihlásil. 
 
Usnesení č. 3 
Zastupitelstvo projednalo a schválilo pronájem klubovny v kabinách u hřiště č. p. 151 pro OS EKO-
SPORT Dubová o.s.. Cena pronájmu 1,- Kč/rok. Smlouva bude uzavřena do 31. 12. 2010. 
 
Hlasování č. 3: pro:  5 zastupitelů 
  proti:  nikdo 
  zdržel se: nikdo 
 
 
Bod č. 3 
Projednání žádosti o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu obce pro farnost Lipůvka. 
 
Starosta seznámil zastupitele s žádostí o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu obce v r. 2010 
pro farnost Lipůvka. 
 
Diskuze: Mimo vysvětlující připomínky se nikdo nepřihlásil. 
 
Usnesení č. 4 
Zastupitelstvo obce projednalo žádost o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu obce v r. 2010 
pro farnost Lipůvka a odsouhlasilo poskytnutí částky ve výši 5.000,- Kč a pověřilo zastupitele Ing. 
Racka, aby s usnesením seznámil Mons. Krpálka z farnosti Lipůvka. 
 
Hlasování č. 4: pro:  5 zastupitelů 
  proti:  nikdo 
  zdržel se: nikdo 
 
 
Bod č. 4 
Projednání příspěvku ZŠ Lipůvka na žáky. 
 
Starosta seznámil zastupitele s výší neinvestičního příspěvku, který budou poskytovat na základě 
uzavřených smluv okolní obce za dojíždějící žáky do ZŠ Lipůvka v roce 2010. Výsledný příspěvek na 
1 žáka činí 9.413,- Kč (celkem 273.000,- Kč). 
 
Usnesení č. 5 
Zastupitelstvo schválilo výši příspěvku na dojíždějící žáky z naší obce ve výši 273.000,- Kč. 
Zastupitelstvo doporučí písemně obci Lipůvka, z důvodu enormního zvýšení částky na žáka oproti 
loňskému roku, aby se snažilo v hospodaření školy hledat finanční rezervy. 
 
Hlasování č. 5: pro:  5 zastupitelů 
  proti:  nikdo 
  zdržel se: nikdo 
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Bod č. 5 
Projednání stavu příprav akcí, konaných u příležitosti výročí 800 let obce. 
 
Místostarostka obce seznámila ostatní zastupitele  se stavem příprav akcí, konaných u příležitosti 
výročí 800 let obce. 
 
Usnesení č. 6 
Zastupitelstvo vzalo zprávu na vědomí a bude dále pokračovat v přípravách dle stanoveného 
harmonogramu. 
 
Hlasování č. 6: pro:  5 zastupitelé 
  proti:  nikdo 
  zdržel se: nikdo 
 
Bod č. 6 
Projednání a schválení rozpočtového opatření 01/10 na měsíc únor 2010. 
 
Starosta seznámil zastupitele s Rozpočtovým opatřením č. 01/10 na měsíc únor 2010. 
 
Diskuze: Mimo vysvětlující připomínky se nikdo nepřihlásil. 
 
Usnesení č. 7 
Zastupitelstvo schválilo Rozpočtové opatření č. 01/10 na měsíc únor 2010. 
 
Hlasování č. 5:  pro:  5 zastupitelů 
   proti:  nikdo 
   zdržel se: nikdo 
 
Bod č. 7 
Závěr. 
Zastupitelé nevznesli žádné podněty, které by vyplynuly v průběhu jednání nad rámec schválených 
jednacích bodů. 
 
Starosta ukončil po projednání všech bodů programu zasedání zastupitelstva obce Svinošice. 
 
 
Příloha: 
Žádost o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu obce v r. 2010 pro farnost Lipůvka 
Výpočet příspěvku na žáka + seznam žáků 
Rozpočtové opatření č. 01/10 
 
 
Ve Svinošicích 24. 2. 2010 
 
 
Zapsala: 
Vladimíra Antonovičová 
 
 

razítko 
 
 
         Josef Hemzal 
              starosta 
Ověřovatelé zápisu: 


